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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.13.2018 

III Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 14 grudnia 2018 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 14 grudnia 2018 r. o godz. 11:00 

Zakończono o godz. 12:00 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

      - Grzegorz Kłoczko 

 

Protokołowała    Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji.  
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Burmistrza – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Sylwię Wieloch. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż sesja jest nagrywana, a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie 

internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych 

została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali 

konferencyjnej. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Marcin Czekay 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Anna Kaczor 

9. Grzegorz Kłoczko 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski 

15. Marcin Roszko 

16. Alicja Stefanowska 

17. Grzegorz Wróblewski 

18. Wioletta Dorota Żukowska 
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Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

 

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, że w dniu 13 grudnia 2018 r. wpłynął wniosek Burmistrza  

o zwołanie sesji nadzwyczajnej z zaproponowanym porządkiem. Zgodnie z art. 20 ust. 3 

ustawy o samorządzie gminnym był obowiązany zwołać dzisiejszą sesję. Odczytał 

uzasadnienie wniosku – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Oświadczenia radnych. 

3. Uwagi i wnioski dotyczące projektów uchwał. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok, 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa 

chodnika ul. Ełcka”, 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa 

chodnika Szosa do Świętajna”. 

5. Głos wolny wolność ubezpieczający. 

6. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Oświadczenia radnych. 

 

Radni nie zgłaszali oświadczeń. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Uwagi i wnioski dotyczące projektów uchwał. 

 

Radni nie zgłaszali uwag ani wniosków do projektów uchwał. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju Urzędu Miejskiego w Olecku – Aneta Milczarek 

omówiła projekt uchwały w zakresie nowego zadania inwestycyjnego. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

przedstawiła pozostałe zmiany w budżecie gminy. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski, 

 Radny Wacław Olszewski, 

 Kierownik Wydziału SR – Aneta Milczarek, 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Radny Marcin Czekay, 

 Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski, 

 Radny Marcin Czekay, 

 Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski, 

 Radny Wojciech Leonarczyk, 

 Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski, 

 Radny Jarosław Bagieński. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.21.2018 

w załączeniu 
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b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa 

chodnika ul. Ełcka” 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski  

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są uwagi. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa 

chodnika ul. Ełcka”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa chodnika ul. Ełcka”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.22.2018 

w załączeniu 

 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa 

chodnika Szosa do Świętajna” 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski  

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał tytuł projektu uchwały i zapytał, czy są uwagi. 

Radni nie zgłaszali uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa 

chodnika Szosa do Świętajna”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Marian Prusko. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa chodnika Szosa do Świętajna”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.23.2018 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Pani Krystyna K. 

odnośnie wczorajszego spotkania w sprawie funkcjonowania Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku zaapelowała, by radni współpracowali i wspólnie działali  

na korzyść mieszkańców. 

 

Radny Ferdynand Grodzicki 

poruszył sprawę wynagrodzenia pracowników pełniących jednocześnie funkcję radnego. 

 

Pani Grażyna O.  

zwróciła się do radnych uczestniczących we wczorajszym spotkaniu w sprawie 

funkcjonowania PEC, by wyciągnęli konsekwencje wobec pani prokurent PEC. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wyjaśnił, iż nie są to kompetencje Rady.  
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Pani Grażyna O.  

w jej ocenie sytuacja, która miała miejsce na spotkaniu nie powinna zaistnieć i osoba 

odpowiedzialna winna ponieść konsekwencje. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zapytał, jaką decyzję podjął burmistrz w sprawie realizacji inwestycji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, iż ze względu na niepełną informację i brak analiz oraz raportu podjął decyzję 

o odstąpieniu od budowy ciepłowni na biomasę. Jednocześnie w jak najszybszym czasie chce 

rozpocząć prace nad koncepcją rozwiązania problemu likwidacji kotłowni przy ul. Składowej 

i Kolejowej. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

powiedział, iż cieszy go zapewnienie o  podjęciu działań w sprawie opracowania koncepcji 

rozwiązania problemu kotłowni przy ul. Składowej. 

 

Radny Mariusz Miłun 

ad vocem stwierdził, iż miał na myśli sprawozdanie o obecnej sytuacji spółki a nie raport 

dotyczący tej konkretnej inwestycji.  

Poruszył temat budowy kotłowni na gaz ziemny i cen tego paliwa na rynku dla firm. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do rezygnacji prezesa PEC z funkcji i nieprawidłowości w przeprowadzonym 

przetargu oraz ryzyku utraty dofinansowania. 

 

Radny Mariusz Miłun 

poddał pod rozwagę wcześniejsze spotkanie z radnymi i dyskusję na ten temat. 

Wyraził obawę o realizację inwestycji w zakresie modernizacji oświetlenia w gminie Olecko, 

nad którą prace były już bardzo zaawansowane. 

  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgodził się z przedmówcą, iż warto organizować spotkania i rozmawiać, ale najpierw trzeba 

dysponować odpowiednim zasobem informacji. Zapewnił, że dobre pomysły i rozwiązania 

będą kontynuowane. 

 

Pan Krzysztof K.  

zabrał głos na temat cen biopaliw i dostępności tego towaru na rynku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady III Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


